Address: 26 Tai On Street, Sai Wan Ho Tel: 2567 1666 Email: info@imsc.edu.hk

Notes for Applications for Secondary 1 Places 2025-26

Application Form for Secondary 1 Places is available for downloading from the school website www.imsc.edu.hk. It will also be distributed at the school main entrance from 8:30 a.m. on 8th July, 2025 onwards.

Completed Application Forms should be submitted to the collection counter at the school main entrance:

8:30 a.m. - 4:00 p.m. 8th July, 2025

Applications through post or fax will NOT be accepted.

Notes for applications:

- 1. Applicants should possess the right of abode.
- 2. Please submit the following documents (in A4 size):
 - (i) Completed Application Form for Secondary 1 Places;
 - (ii) Copies of the Applicant's Primary 5 and Primary 6 Report Cards, awards and certificates or other relevant documents (if applicable):
 - (iii) Copy of **Secondary 1 Admission Slip**, which will be issued on 8th July, 2025 by the Primary School;
 - (iv) Copy of Parent's Copy of Application Form for Secondary 1 Discretionary Places (applicable to those who have applied for Secondary 1 Discretionary Places of our School); and
 - (v) Copy of Central Allocation Choice of Schools Form

All information provided in the application will be kept confidential and only be used for the purpose of this application. It will be destroyed after the application.

- 3. Applicants will be selected based on their academic performance and conduct.
 - (i) Applicants should have obtained Grade A- or above in Conduct in Primary 6;
 - (ii) The academic performance of Primary 5 and Primary 6 of applicants should fulfill one of the following requirements:
 - a. Ranked top 20 in the whole form (If the ranking is not shown on the Report Card, please provide certification by the Primary School); or
 - b. Scoring 90 marks or above in Chinese Language, English Language and Mathematics; or
 - c. Obtaining Grade A or above in Chinese Language, English Language and Mathematics.

After the preliminary selection, some applicants will be informed by phone for an entrance test on Chinese Language, English Language and Mathematics, which will be held **from 1:00 p.m. to 3:00 p.m.** on **10**th **July, 2025** (Weighting of the test: Chinese Language 25%; English Language 50% and Mathematics 25%)

- 4. Applicants who are not contacted by 5:00 p.m. on 9th July, 2025 for the entrance test may consider the applications unsuccessful. It is not necessary for parents to enquire about the result of the application.
- 5. Applicants having attained satisfactory results in the entrance test will be contacted for an interview no later than **15**th **July**, **2025**.



Munsang College (Hong Kong Island) 港島民生書院

地址:西灣河太安街 26 號 電話: 2567 1666 電郵: info@imsc.edu.hk

2025-26 學年中一學位申請章程

索取「中一學位申請表格」方法:

可於本校網頁 www.imsc.edu.hk 下載; 2025 年 7 月 8 日 8:30 a.m. 起於本校正門派發。

遞交報名表日期及方法:

2025 年 7 月 8 日 8:30 a.m. 至 4:00 p.m. 將文件交回本校正門中一學位申請表格收集處。

本校恕不接受郵遞或傳真遞交申請。

申請辦法及須知:

- 1. 申請學生必須具有香港居留權。
- 2. 須交回申請學生的下列文件:
 - (i) 已填妥的「中一學位申請表格」;
 - (ii) 小五及小六的成績表、獎狀或其他資料(如適用)影印本;
 - (iii) 「中一入學註冊證」(派位證)影印本(中一入學註冊證將於 2025 年 7 月 8 日由所屬小學派發);
 - (iv) 「中一自行分配學位申請表」之家長存根影印本(適用於曾申請本校「中一自行分配學位」者);及
 - (v) 「統一派位選擇學校表格」的影印本
 - * 上述文件須用 A4 紙影印後交回。

所填資料,校方將予保密,並只用於處理有關申請事宜,事後亦將予以銷毀。

- 3. 本校將以學生學業成績及品行作評審參考。
 - (i) 小六操行需在 A- 或以上;
 - (ii) 小五及小六成績須符合下列其中一項要求:
 - a. 全級 20 名以内(如成績表內未顯示級名次,請提供學校證明);或
 - b. 中、英、數三科均考獲 90 分或以上; 或
 - c. 中、英、數三科均考獲 A 級或以上。

經初步甄選後,部分申請學生將接獲電話通知,安排於 2025 年 7 月 10 日 1:00 p.m. 至 3:00 p.m. 參加中文科、英文科及數學科筆試。(各科佔分比例為:中文科 25%、英文科 50%及數學科 25%)

- 4. 如 2025 年 7 月 9 日 5:00 p.m. 仍未收到參加甄別試的電話通知,則作落選論,家長毋須致電本校查詢。
- 5. 通過筆試者將於 2025 年 7 月 15 日前接獲本校電話通知進行面試。

港島民生書院啟2025年6月2日